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Hei
Etter tidligere samtaler sender vi inn disp.søknad om
å få skilt ut tomt. For en del år siden fikk vi godkjent
fra kommune og fylkeskommune en tomt på
oppsiden av gårdsboligen men vegvesenet fikk
stoppet det. Tomten er over hus 345/113, se kart.
Dette er en lett tomt å få utvikle veg fram til
tomtegrensen. Det er kommunalt vann fram til
gårdsbolig og hus 345/113 og er lagt inn bio anlegg
til gårdsboligen som er stor nok for to boliger og
utkjørsel kan flyttes noen meter til venstre og vil da
bli veldig god utsikt for en utkjørsel. I tillegg på
området for boligutvikling over Rossland skule er det
en flat tomt som grenser til naboområdet som er
utviklet med kommunal veg ,vann og avløp til våres
område. Dette vil være veldig lett å utvikle en tomt
dersom grunneier her gir oss en midlertidig tillatelse
og bruke vegen til vi kan utvikle våres område.
Samme grunneier ønsker at husene på toppen skal
bruke våres veg når den er klar en gang , så håper
han ser at samarbeid her er løsningen , å gi et ja til
oss for at vi gir et ja når den tid kommer. Slik jeg ser
det burde kommunen gi disp på begge tomtene siden
vi fikk en stor økonomisk smell når vi først hadde fått
ja og så blei trekt tilbake grunnet statens vegvesen.
Dette hadde gitt oss en mulighet til å rydde opp i
tingene og vært klar når vegen kom for å kunne
utvikle området.
Mvh Ole Bendik Vikebø
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